
Monchi: Kontuzje? Pracujemy nad tym
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Dyrektor sportowy Giallorossich, Monchi, udzielił przed meczem z Bologną

krótkiego wywiadu dla SportMediaset. 

Były w klubie rozmowy po kolejnej kontuzji?

- Pracujemy w Trigorii, aby dowiedzieć się czy jest problem czy jest to przypadek. Po

tym, jeżeli będzie problem, znajdziemy rozwiązanie. To nie jest rzecz na jeden

dzień, musimy oceniać dane i szukać rozwiązań, co jest naszym zadaniem.

Wiele letnich zakupów, ale do tej pory wciąż przyniosły niewiele. Gdy

przyniosą, będziecie na poziomie Napoli i Juventusu?

- Uważam, że po twojej analizie powinniśmy być zadowoleni. Jeśli bez Schicka,

Defrela i Karsdorpa zespołowi idzie dobrze, w dniu, kiedy przyjdą będziemy jeszcze

bardziej zadowoleni. Sezon dopiero się zaczął, mamy graczy, którzy przyszli do razu

jak Kolarov i Moreno i innych, na których musimy jeszcze trochę poczekać. W Sevilli

czekaliśmy półtora roku, aby Dani Alves grał tak jak teraz. Analiza jest pozytywna,

gdyż gdy gracze jak Defrel i Schick będą gotowi do gry, będziemy zadowoleni.
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